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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Nagy István, agrárminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Valós dolgokat állított Győrffy Balázs kamarai elnök a
sárvári gazdafórumon?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

A  hvg.hu  portálon  megjelent  „Agrárkamara:  Az  uniós  támogatások  miatt  áll  kihívás  előtt
Magyarország” cikk szerint egy sárvári gazdafórumon azt adta elő Győrffy Balázs kamarai elnök,
hogy az EU migrációra akarja költeni az agrártámogatások egy részét.

„Győrffy  Balázs  hangsúlyozta,  a  magyar  kormány stratégiai  partnerének  tekinti  és  továbbra is
kiemelten támogatja a magyar gazdákat, nem csökkenteni, hanem növelni kívánja a nekik jutó hazai
és  uniós  forrásokat  és  a  maga  eszközeivel  és  lehetőségeivel  az  agrárkamara  is  ezt  kívánja
elősegíteni.  Ágh Péter  (Fidesz) a  térség országgyűlési  képviselője  a fórumon azt  hangsúlyozta:
teljességgel  elfogadhatatlan,  hogy  az  Európai  Unióban  az  agrártámogatások  csökkentésével
akarnak forrást teremteni a migráció költségeinek fedezésére. "Mi egy olyan közösségnek vagyunk
a tagjai, amely saját maga akar a sorsáról dönteni, amelynek értékrendje a kereszténység értékein
alapul, amely a családokra és a munkára kívánja alapozni jövőjét", mondta.”

Kérdezem Önt:

Valós dolgokat állított Győrffy Balázs kamarai elnök a sárvári gazdafórumon?
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